
 

Tisztelt Tulajdonostársak! 

 

Ígéretünkhöz híven jelentkezünk a legfrissebb híreinkkel. 

 

Közel 100 fő részvételével lakossági fórumunk sikeresen lezajlott. A visszajelzések és javaslatok mind a mai napig érkeznek 

részünkre, melyeket folyamatosan igyekszünk beépíteni a programunkba. Az egyesületi taglétszám folyamatosan emelkedik, 

mára már átlépte a 75 főt. Ez ennyi idő alatt és ilyen szűk földrajzi területre vonatkozóan nagyon nagy szám! Köszönjük a 

bizalmat és támogatást! 

Az alapítók közül többen tettek önkéntes anyagi felajánlást, így meg tudtuk rendelni a Körte utcához hasonlóan a többi 

érintett utca zöldfelületi ötlettervét, mely várhatóan január végére készül el. 

Szintén megrendeltük a Ribizke utcai árok rendezésével összefüggő kiegészítő geodéziai felmérést, valamint az egész 

területre vonatkozó felszíni csapadékvíz elvezetés elvi engedélyeztetési tervét. 

A tervezési folyamattal párhuzamosan folyamatosan igyekszünk találkozni a képviselőkkel, tájékoztatni őket a folyó 

munkánkról. A múlt héten találkoztunk Vágó Csaba kabinetvezető úrral, míg e hét elején Budavári György alpolgármester 

fogadta az egyesület nevében őt felkereső Novák Zalánt, Mehrli Pétert és Potornai Jánost.  

A jövő hét folyamán előreláthatóan megkapjuk az engedélyt két hirdetőtáblánk felállítására, melyet mihamarabb szeretnénk 

használatba venni. 

Érdekességként csatolva küldünk egy lenyűgöző felvételt a Puttony utcából, melyet egyik tagunk készített. 

 

Végezetül engedjék meg, hogy az egyesület valamennyi vezetője nevében ezúton kívánjunk Békés Karácsonyi Ünnepeket és 

számunkra várhatóan sok változást hozó, reméljük sikerekben gazdag Boldog Új Évet! 

 

Novák Zalán 

elnök 

………………………………….    …………………………………. 

     Mehrli Péter          Páczai Csaba 

                     alelnök               alelnök 
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